
OBEC MALÉ OZOROVCE 
Hlavná 108/29, 078 01 Malé Ozorovce, Slovenská republika 

IČO 00331708 
___________________________________________________________________ 
 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Ozorovciach, ktoré sa uskutočnilo 

dňa 30.12.2024 o 17:00 hod. 
 

Miesto konania: Kultúrny dom  v Malých Ozorovciach 
 
Prezenčná listina 
 
Prezencia riadnych členov orgánu 
 

Meno Funkcia Prítomnosť Čas 
Marcel Maľuda poslanec OZ prítomný 17:00 – 18:45 
Ján Maľuda poslanec OZ prítomný 17:00 – 18:45 
Antónia Kaňuchová poslanec OZ ospravedlnená - 
Ing. Ján Bejda poslanec OZ prítomný 17:00 – 18:45 
František Korytko poslanec OZ prítomný 17:00 – 18:45 
Ján Varga poslanec OZ ospravedlnený - 
Ivan Jenčík poslanec OZ ospravedlnený - 

 
  
Prezencia hostí 
 

Meno Funkcia Prítomnosť Čas 
    
    

 
Za obecný úrad sa zasadnutia OZ zúčastnili: 
 

Meno Funkcia Prítomnosť Čas 
Mgr. Milan Dolák LL.M starosta prítomný 17:00 – 18:45 
Iveta Frajkorová Pracovníčka OcÚ prítomný 17:00 – 18:45 
Iveta Ondková Pracovníčka OcÚ prítomný  17:00 – 18:45 
Ing. Eva Džudžáková Kontrolór obce prítomný  17:00 – 18:45 

 
Priebeh rokovania 
 
Bod. č. 1 – Otvorenie rokovania ( určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice). 
 
Predkladatelia: 

Meno Funkcia Útvar/Orgán 
Mgr. Milan Dolák LL.M. starosta OcÚ 

 



 
 
Zápis z rokovania 
 
Starosta obce privítal poslancov a pracovníčky OcÚ na zasadnutí OZ. Na zasadnutí boli 
prítomní 4 poslanci. Starosta obce konštatoval, že zasadnutie je uznášania schopné. Za 
zapisovateľa bol určený František Korytko a za overovateľov zápisnice boli určení poslanci – 
Marcel Maľuda a Ing. Ján Bejda. Spustené bolo aj nahrávanie zvukového záznamu priebehu 
obecného zastupiteľstva na obecný diktafón.  
 
Bod. č. 2 – Schválenie programu zasadnutia 
 
Predkladatelia: 

Meno Funkcia Útvar/Orgán 
Mgr. Milan Dolák LL.M. starosta OcÚ 

 
Starosta obce predložil návrh programu rokovania v zmysle zaslanej pozvánky – viď. príloha. 
S navrhnutým programom súhlasili všetci prítomní poslanci. 
 
Hlasovania  

 Hlasovanie číslo 166 
Návrh Obecné zastupiteľstvo obce Malé Ozorovce schvaľuje program rokovania obecného 

zastupiteľstva 
Číslo: 166 Schválený: ÁNO Prítomní: 4 Za: 4 Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0 Proti: 0 

 
Uznesenie č. 166/2024 
 

Schválené hlasovaním č. 166 
Obecné zastupiteľstvo v Malých Ozorovciach 

s ch v a ľ u j e 
program rokovania Obecného zastupiteľstva 

 
 
Bod č. 3 – Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2025 
 
Hlavná kontrolórka obce Ing. Džudžaková predložila prečítala poslancom jej stanovisko 
k návrhu rozpočtu na rok 2025. V závere svojho stanoviska hlavný kontrolórka odporúčala 
Obecnému zastupiteľstvu obce Malé Ozorovce v zmysle § 11 ods. 4. písmena b.) Zákona č. 
583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. predložený návrh 
rozpočtu na rok 2025 schváliť. 
  
Poslanci zobrali správu stanovisko hlavnej kontrolórky na vedomie. 
 
Bod č. 4 – Posúdenie a schvaľovanie návrhu rozpočtu na rok 2025 
Predkladatelia: 

Meno Funkcia Útvar/Orgán 
Mgr. Milan Dolák starosta OcÚ 



 
Starosta obce predložil na rokovanie upravený návrh rozpočtu na rok 2025. Hneď na začiatku 
rokovania o tomto bode, starosta informoval poslancov, že daný návrh rozpočtu, počíta 
s ukončením pracovného pomeru pracovníčky OcÚ pani Frajkorovej k 1.5.2024. Z toho dôvodu 
je v návrhu rozpočtu kalkulované aj s odstupným a odchodným.  
Poslanec Korytko sa pýtal na dôvod viac ako 100% navýšenia výdavkov na energie týkajúce sa 
budovy bývalej školy a OcÚ, oproti roku 2024. Starosta argumentoval tým, že napriek zníženiu 
spotreby sa cena energie pre obec zvýšila z dôvodu navýšenia distribučných poplatkov. 
Pracovníčka OcÚ pani Frajkorová, informovala poslancov, že v návrhu vychádzali už z reality 
k 30.11.2024, kde už platby za energie presahovali sumu 8000 EUR. Poslanec Korytko v tejto 
súvislosti požiadal starostu obce o spracovanie výdavkov na energie s jednotlivými položkami 
a spotrebe, do najbližšej schôdze obecného zastupiteľstva, nakoľko je dôležité sa týmto 
významným nárastom výdavkov zaoberať. Starosta obce prisľúbil, že údaje spracuje, nakoľko 
si tieto eviduje od nástupu do úradu. 
Poslanec Korytko sa pýtal ešte na niekoľko položiek z návrhu rozpočtu, vrátane kapitálových 
výdavkov, ktoré vysvetlila a otázky zodpovedala pracovníčka OcÚ pani Frajkorová. 
Ostatní poslanci nemali otázky k návrhu rozpočtu a tak dal starosta obce hlasovať o návrhu. 
 
Hlasovania  

 Hlasovanie číslo 167 
Návrh Obecné zastupiteľstvo obce Malé Ozorovce schvaľuje Návrh rozpočtu Obce Malé 

Ozorovce na rok 2025  
Číslo: 167 Schválený: ÁNO Prítomní: 4 Za: 4 Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0 Proti: 0 

 
Uznesenie č. 167/2024 
 

Schválené hlasovaním č. 162 
Obecné zastupiteľstvo v Malých Ozorovciach 

s ch v a ľ u j e 
Návrh rozpočtu Obce Malé Ozorovce na rok 2025 

 
 
Bod č. 5 - Diskusia 
 
V rámci diskusie sa poslanec Korytko pýtal starostu obce na situáciu ohľadne realizácie 
kanalizácie a vodovodu v obci, pretože má informácie, že obce Zbehňov a Veľké Ozorovce, 
majú už vydané stavebné povolenia. Takisto sa pýtal či existuje už konkrétny projekt 
trasovania, kde by sa kanalizácia a vodovod mali realizovať a to z dôvodu, že obec stále nemá 
vyriešené pozemky do ktorých by kanál a voda mali byť uložené. Starosta obce reagoval, že 
naša obec ma urobené územné konanie a existuje aj projektová dokumentácia na uloženie 
potrubí po jednotlivých uliciach. Nakoľko je zatiaľ projektované trasovanie kanalizácie 
a vodovodu po uliciach, vyzval poslanec Korytko starostu, ale aj ostatných poslancov na 
urgentné riešenie situácie s pozemkami, kde nie je obec vlastníkom. V aktuálnej situácií by 
v prípade realizácie kanalizácie a vodovodu, obec nedostala stavebné povolenie. Starosta 
obce potvrdil, že od roku 2020 sa vo veci kanalizácie a vodovodu v našej obci nič nepohlo. 
Poslanec tlmočil starostovi a ostatným poslancom nespokojnosť obyvateľov, ktorí poctivo 
realizujú vývoz žúmp.  Upozornil tak na skutočnosť, že v obci vznikajú 2 skupiny občanov. 



Všetci občania platia síce rovnaké obecné dane, využívajú rovnaké služby obce, ale jedna 
skupina občanov má zároveň veľké výdavky na vývoz žúmp, ročne rádovo v stovkách EUR. 
Poslanec Korytko aj v tejto súvislosti požiadal starostu obce o prípravu analýzy uloženia 
potrubí v záhradách RD po pravej strane na ulici Hlavnej od križovatky pri RD súp. č. 115 až 
po koniec ulice. V prípade súhlasu jednotlivých vlastníkov by sa tak vyriešila otázka 
stavebného povolenia, nakoľko pozemok pod cestou na ulici nepatrí obci, ale súkromnému 
vlastníkovi s ktorým ešte neprebehlo jednanie. V konečnom dôsledku by toto riešenie bolo 
podľa poslanca aj technicky výhodnejšie pre občanov kvôli vyspadovaniu domácich prípojok. 
Starosta obce prisľúbil do ďalšieho zastupiteľstva pripraviť návrh akým spôsobom by bolo 
možné zrealizovať prieskum u jednotlivých vlastníkov na spomínanej časti ulice Hlavná. 
Poslance Korytko opätovne požiadal starostu obce, aby požiadal Slovenský pozemkový fond 
(ďalej len SPF) o pridelenie pozemkov vo vlastníctve, resp. v správe SPF čo bolo možné 
zdarma počas roka 2024. Ide hlavne o cestu na cintorín za záhradami ulice Cintorínska, ale aj 
pozemky pod cestou na ulici Slnečná, ktorá tiež nie je vysporiadaná a teda tiež by bol 
problém s uložením potrubia pre kanál a vodu. Starosta obce sľúbil, že sa tým bude zaoberať. 
Poslanci ďalej v rámci diskusie požiadali starostu o namontovanie nového svetla verejného 
osvetlenia na ulici Hlavná pri ihrisku na základe požiadavky obyvateľov obce tam žijúcich. 
Poslanci ešte diskutovali o zámeroch využitia kapitálových výdavkov, ktoré sa by s v roku 
2025 mali využiť hlavne na realizáciu novej krytiny na dome smútku, výstavby garáže pre 
nový traktor (ak bude obec úspešná vo výzve), výstavby cesty ku garáži.  
Zástupca starostu Marcel Maľuda poznamenal, že okrem kanalizácie by sa malo myslieť na 
nový asfalt na ulici Jarkovej a tiež osadenie dopravného značenia označujúceho ulicu vedúcu 
k rodinnému domu a firme MALUDA s.r.o., nakoľko majú problém s parkujúcimi vozidlami 
a teda vychádzanie z danej uličky. 
 
 
Bod č.5 – Záver 
 
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom účasť na rokovaní a ukončil rokovanie 
obecného zastupiteľstva.  

Menovité hlasovania k bodom rokovania  

Meno Uznesenie 
č. 166 

Uznesenie 
č. 167 

Ing. Ján Bejda ZA ZA 
Ján Maľuda ZA ZA 
Ing. František Korytko ZA ZA 
Marcel Maľuda ZA ZA 
Antónia Kaňuchová N N 
Ján Varga N N 
Ivan Jenčík N N 

.................................................................. 
LEGENDA:  N – neprítomný, NH – nehlasoval, ZA – hlasoval za, P – hlasoval proti,  ZD – zdržal sa 
 
 
Zo zasadnutia OZ bol urobený zvukový záznam, ktorý je v prípade potreby k dispozícií. 
 



 

V Malých Ozoroviach, dňa  .......................          ................................................ 
                                                                                                           Mgr. Milan Dolák LL.M 

                                                                                                             starosta obce 
 
 
 
Zapisovateľ: 
 
František Korytko                 ................................................. 
 
Overovatelia: 
 
Ing. Ján Bejda                        .................................................. 
 
 
Marcel Maľuda                      .................................................. 
 


